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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.002.24.2018-2023 

Protokół nr XXIV/2020 

XXIV Sesja Rady Gminy w dniu 12 października 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 12 października 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:47 

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni Radni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

 

Nieobecni Radni: 

1. Bartłomiej Mieloch  

w posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry Państwu, otwieram XXIV 

sesję Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Panie i Panów Radnych, Panią 

Sekretarz, Panią Martę Tomys, Radcę Prawnego Gminy Zaniemyśl Pana Marka Grzelaka, 

naszych Sołtysów oraz pracowników obsługi dzisiejszej sesji, a także wszystkich 

mieszkańców, którzy są zgromadzeni przed monitorami, zanim przejdę do odczytania 

porządku obrad przypomnę tylko informacje, które są związane z naszą dzisiejszą sesją,  w 



str. 2 

 

sesji uczestniczą Radni Gminy Zaniemyśl, Sekretarz, Radca Prawny, zaproszeni goście, 

Sołtysi, urzędnicy przedstawiający projekty uchwał, obsługa biura Rady oraz mieszkańcy, 

którzy zgłosili swój udział, stoliki i miejsca rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od 

siebie, na sali dostępne są odpowiednie płyny dezynfekujące, maseczki oraz rękawiczki, sala 

została odpowiednio przygotowana, stoły, krzesła i mikrofony zdezynfekowane, będziemy 

starać się ograniczyć do minimum bezpośredni kontakt, proponuje się, żeby osoby, które nie 

będą posiadały przed sobą mikrofonu zabierały głos z mównicy, osoby, które są chore, które 

są w grupie osób ryzyka lub mogą czuć się zagrożone decyzję o uczestnictwie w sesji 

podejmują indywidualnie, proszę o rozważną i odpowiedzialną decyzję w tych sprawach, 

proszę wszystkich Państwa Radnych o zrozumienie powagi sytuacji, mieszkańcy zostali 

poinformowani o obradach i zostali zaproszeni do śledzenia przebiegu sesji na kanałach 

YouTube,  zanim przejdę do odczytania porządku obrad przeczytam wniosek skierowany do 

Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl dotyczący zwołania przedmiotowej sesji, tak jak 

ubiegła sesja, ta sesją jest również sesją nadzwyczajną, zwołana przez ¼ ustawowego składu 

Rady Gminy Zaniemyśl, sytuacja na razie jeszcze się nie zmieniła, to znaczy, po odejściu 

Pana Wójta nie został jeszcze wyznaczony Komisarz, w związku z tym to jest jedyna 

możliwość obradowania przez nas,  wniosek z 5 października w 2020 r.,  
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do wniosku został dołączony porządek obrad oraz uchwały, mogę teraz przejść do odczytania 

porządku dzisiejszej sesji 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

5. Informacje z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy 

Zaniemyśl na lata 2020-2023; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Zaniemyśl, nieruchomości 

położonej w miejscowości Śnieciska; 

3) w sprawie wstrzymania odwołania sołtysa przez Zebranie Wiejskie Sołectwa 

Czarnotki zwołanego na dzień 8 września 2020 r.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa Radnych chce zmienić porządek obrad, jeżeli nie przechodzimy do punktu 

drugiego, stwierdzenie quorum Radnych 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie obecności na dzisiejszej 

sesji Radnych Gminy Zaniemyśl stwierdzam, że w obradach uczestniczy 13 Radnych, co 

stanowi wystarczającą liczbę do podejmowania prawomocnych uchwał, przechodzimy do 

punktu trzeciego dzisiejszej sesji 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXII sesji Rady Gminy Zaniemyśl 
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zmian do protokołu nie wniesiono 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

zmian do protokołu nie wniesiono 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

5. Informacje z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo proszę Panią Sekretarz, Martę Tomys                     

o przedstawienie informacji z ostatnich dwóch tygodni 

  

Sekretarz Gminy Marta Tomys, Szanowni Państwo Radni, Szanowna Pani 

Przewodnicząca, Szanowni Państwo, informacje z działalności międzysesyjnej wyglądają 

następująco, dnia 7 października 2020 r. Wojewoda Wielkopolski wydał obwieszczenie                     
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w sprawie podania do publicznej wiadomości rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów      

z dnia 6 października 2020 r. w sprawie przedterminowych wyborów Wójta Gminy 

Zaniemyśl w województwie wielkopolskim, obwieszczenie zostało zamieszczone dnia 7 

października 2020 r. w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce WYBORY, wybory 

przedterminowe Wójta Gminy Zaniemyśl, kalendarz wyborczy stanowi załącznik do 

niniejszego rozporządzenia, wybory wójta Gminy Zaniemyśl odbędą się dnia 22 listopada 

bieżącego roku, informacje dotyczące mienia komunalnego, w dniach od 28 września do 30 

września oraz 1 października przeprowadzone zostały przetargi na wyłonienie dzierżawców 

gruntów rolnych stanowiących własność gminy Zaniemyśl, były to przetargi ustne 

ograniczone w stosunku do rolników indywidualnych zamieszkujących i prowadzących 

gospodarstwo rolne na terenie gminy Zaniemyśl, i tak w dniu 28 września br. 

przeprowadzony został przetarg na wyłonienie dzierżawców gruntów rolnych, położonych                    

w obrębie geodezyjnym  Kępa Wielka i Zwola, i tak: 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Kępa 

Wielka, oznaczonych numerem ewidencyjnym działki 272 , o pow. 2,5818 ha, zgłosił 

się jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 11,2 q 

pszenicy, 

-  na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym Kępa 

Wielka,  oznaczonych numerami ewidencyjnymi  działek 257/1 i 259/3 o łącznej pow. 

1,1265 ha, zgłosił się jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu                            

w wysokości 4,02 q pszenicy, 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym Zwola,  

oznaczonych numerem ewidencyjnym  działki 109/6 o  pow. 0,5281 ha, zgłosił się 

jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 2,27 q 

pszenicy, 

w dniu 29 września br. przeprowadzony został przetarg na wyłonienie dzierżawców gruntów 

rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Pigłowice i Wyszakowo, i tak: 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  

Pigłowice, oznaczonych numerem ewidencyjnym działki 18/3, o pow. 0,7020 ha 

zgłosił się jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 

4,10q pszenicy,  

 

od tego momentu w obradach uczestniczy 14 Radnych  

 

-  na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym 

Wyszakowo,  oznaczonych numerami ewidencyjnymi  działek 70 i 82/4 o łącznej 
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pow. 0,5763 ha, zgłosił się jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu 

w wysokości 4,20 q pszenicy. 

w dniu 30 września br. przeprowadzony został przetarg na wyłonienie dzierżawców gruntów 

rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Polwica, i tak: 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Polwica, 

oznaczonych numerem ewidencyjnym działki 36/1, o pow. 4,5 ha zgłosiło się siedmiu 

oferentów, w wyniku przetargu wybrany został dzierżawca który zaoferował stawkę 

rocznego czynszu w wysokości 31,67 q pszenicy, 

 -  na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym Polwica,  

oznaczonych numerami ewidencyjnymi  działek 86/1 i 86/3 o łącznej pow. 0,4856 ha, 

zgłosił się jeden oferent, który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 4,01 

q pszenicy, 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym Polwica,  

oznaczonych numerem ewidencyjnym  działki 87 o  pow. 0,7680 ha, zgłosił się jeden 

oferent,  który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 4,52 q pszenicy 

w dniu 1 października br. przeprowadzony został przetarg na wyłonienie dzierżawców 

gruntów rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Śnieciska, i tak: 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych położonych w obrębie geodezyjnym  Śnieciska, 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 136/1 i 136/2,  o łącznej pow. 0,4885 

ha, zgłosiło się trzech oferentów, w wyniku przetargu wybrany został dzierżawca, 

który  zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 8,22 q pszenicy, 

 - na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym 

Śnieciska,  oznaczonych numerem ewidencyjnym  działki 154 o pow. 1,5490 ha, 

zgłosiło się dwóch oferentów, po przeprowadzonej licytacji oferent który zaoferował 

najwyższą stawkę czynszu oświadczył, że wycofuje się z przetargu i nie przystąpi do 

podpisania protokołu a następnie umowy dzierżawy, w związku z tym na wyłonienie 

dzierżawcy przedmiotowej działki ogłoszony zostanie kolejny przetarg, 

- na wydzierżawienie gruntów rolnych, położonych w obrębie geodezyjnym Śnieciska,  

oznaczonych numerem ewidencyjnym  działki 88/2 o pow. 1,3237 ha, zgłosił się jeden 

oferent,  który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości 6,8 q pszenicy, 

czynsz naliczany będzie w złotówkach, wg średniej ceny pszenicy w I półroczu 

danego roku, ogłaszanej przez Prezesa GUS, 

i tak jak mówiliśmy na inny ostatniej sesji, przetargi zostały przeprowadzona natomiast, jeżeli 

chodzi o podpisanie umowy to czekamy na Komisarza, informacje z zakresu rolnictwa, 

przypominamy, że 1 września br. rozpoczął się Powszechny Spis Rolny, będzie on trwał do 
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30 listopada br., użytkownicy gospodarstw rolnych mogą udzielać informacji dotyczących 

spisu poprzez:  

• samospis internetowy, korzystając ze strony informacyjnej spisu rolnego Głównego 

Urzędu Statystycznego, pod adresem: www.https://spisrolny.gov.pl, 

• udzielenie wywiadu przez telefon, dzwoniąc na infolinię spisową, tel. 22 279 99 99, 

morze być też sytuacja, że pracownik Urzędu Statystycznego sam skontaktuje się  

z użytkownikiem gospodarstwa i umówi na wywiad telefoniczny,  

• jeżeli  użytkownik gospodarstwa nie dokona spisu wyżej wymienionymi metodami, 

skontaktuje się z nim rachmistrz spisowy tzw. terenowy. 

w związku z utrzymującym się wysokim poziomem zachorowań, spowodowanych pandemią 

CIVID-19, Dyrektor Centralnego Biura Spisowego podjął decyzję że rachmistrz spisowy, 

może realizować spis rolny metodą wywiadu telefonicznego lub wywiadu bezpośredniego,                   

z wykorzystaniem otrzymanych urządzeń mobilnych, o metodzie przeprowadzenia wywiadu 

decyduje sam rachmistrz, rekomenduje się przeprowadzanie wywiadów przez telefon, jeżeli 

niezbędny jest wywiad bezpośredni, powinien on być przeprowadzany w miarę możliwości     

w terenie otwartym, nie rekomenduje się przeprowadzenia spisu w lokalach mieszkalnych,                  

z  uwagi na powyższą sytuację, na dzień dzisiejszy w naszym Urzędzie Gminy nie ma 

utworzonego miejsca do samospisu, na terenie gminy Zaniemyśl rachmistrzem terenowym 

jest Pan Marcin Kropiński, mieszkaniec   naszej gminy, ze swojej strony bardzo prosimy 

rolników o wyrozumiałość i przychylne podejście do  obowiązku dokonania spisu rolnego,                   

6 października br. w siedzibie firmy Szcześniak Pojazdy specjalne, spółka z o.o. w Bielsku-

Białej, dokonano odbioru nowego pojazdu pożarniczego, Renault D 14 dla OSP Kępa 

Wielka, na miejscu sześciu strażaków OSP Kępa Wielka zostało przeszkolonych z obsługi 

pojazdu, pojazd do czasu zakończenia remontu garażu, o którym powiem za chwilę, jest 

przechowywany w Państwowej Straży Pożarnej w Środzie Wielkopolskiej, w dniu                                 

8 października pojazd został zarejestrowany i zgłoszony do ubezpieczenia, i teraz informacje, 

jeżeli chodzi właśnie o remont strażnicy w Kępie Wielkiej, dobudowano wydłużenie 

garażu, posadzka została obniżona, dokonano wylewki posadzki, wykonano konstrukcję 

dachową nad dobudowanym wydłużeniem garażu,  docieplono nowo dobudowane 

wydłużenie garażu i poprawiono w niezbędnym zakresie instalację elektryczną, informacji                     

z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, od 9 do 11 października                               

w Gminnym Ośrodku Kultury odbyły się drzwi otwarte, zaprezentowane zostały cztery sekcje 

- plastyczne dla dzieci i młodzieży, tańce w kręgu oraz tańce liniowe dla dorosłych                                  

i seniorów, zajęcia teatralne dla młodzieży, a także zespół wokalny LUTNIA zaprezentował 

się na otwartych dla publiczności próbie, całość wydarzenia odbyła się w reżimie sanitarnym, 

Pan Dyrektor informuję, że od października do sali Gminnego Ośrodka Kultury wracają 
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wszystkie zajęcia artystyczne i jeszcze chciałbym przekazać informacje, dla mieszkańców, 

projekt pod honorowym Patronatem Prezesa Rady Ministrów „POD BIAŁO-CZERWONĄ” 

zakłada sfinansowanie przez rząd Rzeczypospolitej Polskiej zakupy masztów i flag dla każdej 

z gmin w Polsce, w którym mieszkańcy dołączą do projektu, gmina Zaniemyśl również 

dołączyła do projektu ubiegając się otrzymanie masztu dla naszej gminy, liczba wymaganych 

głosów poparcia jest uzależniona od liczby mieszkańców gminy i wynosi ona, w naszym 

przypadku, 100 głosów, dla trzech gmin, które osiągną najlepsze procentowo wyniki w 

stosunku do liczby mieszkańców przewidziana jest nagroda specjalna w postaci wizyty 

Prezesa Rady Ministrów na uroczystość oddania do użytku masztu z flagą Rzeczypospolitej, 

głosy można oddawać na stronie internetowej www.gov.pl/web/bialoczerwona                            

do 11 listopada, włącznie, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję, czy są pytania do 

przedstawianych informacji z działalności międzysesyjnym, jeżeli nie to dziękuję bardzo Pani 

Sekretarz, przechodzimy do kolejnego punktu interpelacje i zapytania Radnych 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, żaden z Radnych nie zgłosił 

interpelacji, a zatem punkt został wyczerpany, kolejny punkt, punkt siódmy, odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska ten punkt automatycznie został 

wyczerpany, dlatego że na poprzedniej sesji nie została złożona żadna interpelacja, kolejny 

punkt, punkt ósmy podjęcie uchwał 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy 

Zaniemyśl na lata 2020-2023 przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja nie mam pytania, tylko chciałam się 

podzielić swoją opinią, bardzo się cieszę, że wśród planów dotyczących, planów gminy,  

http://www.gov.pl/web/bialoczerwona
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dotyczących obiektów zabytkowych stanowiących własność gminy, znalazły się zadania, tak 

jak tu Pani kierownik przekazała, dotyczące Wyspy Edwarda, Zespół Pałacowego, ale też 

właśnie został wymieniony konkretnie ten nasz cmentarz ewangelicki w Zaniemyślu,                          

z którym ostatnio trochę kontrowersji było związanych, tak, że mam dużą radość z tego, że  

pomimo tych kontrowersji ten zapis się tu znalazł i cmentarz jest też wśród priorytetowych  

obiektów w naszej gminie, a drugie zdanie, które, tak zapadło mi w serce, a niestety jest 

pewnie prawdziwym stwierdzeniem, to jest to, że największym zagrożeniem dla zabytków 

nieruchomych jest brak świadomości społeczeństwa odnośnie potrzeby chronienia zasobów 

kulturowych, i to jest pewnie prawda, i stąd się brały te różne kontrowersje, nie tylko                           

w ostatnim czasie, ale w ogóle, tak, że mam też nadzieję, że zadania edukacyjne, które też są 

wymienione tutaj w tym planie będą kierowane nie tylko do młodzieży i dzieci, ale do 

wszystkich dorosłych i z czasem nauczymy się wdzięczności i szacunku dla tych, co byli 

przed nami, za to co nam pozostawili, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, mnie też jest, bardzo 

się cieszę z tego, że ten Program zostanie uchwalony, zawsze dobrze mieć drogowskaz, a taki 

Program jest drogowskazem dla naszych dalszych działań 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy Zaniemyśl na lata 2020-2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXIV/175/2020 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

2) ) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Zaniemyśl, 

nieruchomości położonej w miejscowości Śnieciska przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tym razem mam pytanie, bo tam w tej księdze wieczystej, 

to dopiero zauważyłam po naszej Komisji, więc nie zapytałam Komisji, jest wpisane 

służebność, ona nie dotyczy tej części nieruchomości, którą gmina ma zamiar nabyć, ale tylko 

chce się upewnić, my teraz mamy zgodę na nabycie lub nie, a całą resztę doprecyzowuje Wójt 

na przykład to, że ona ma zostać nabyta bez tej służebności 

Barbara Cukrowska, tak,  ja też wiem o tym, tak, że tutaj myślę, że to przy akcie będzie 

załatwione, po prostu będzie też musiało być oświadczenie tej osoby, której ta służebność  

dotyczy, że ona zrzeka się na odłączenie tej części nieruchomości bez obciążenia tym 

roszczeniem 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Zaniemyśl, nieruchomości położonej                             

w miejscowości Śnieciska 

Wyniki głosowania                   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXIV/176/2020 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

3) ) projekt uchwały w sprawie wstrzymania odwołania sołtysa przez Zebranie Wiejskie 

Sołectwa Czarnotki zwołanego na dzień 8 września 2020 r. przedstawiła Pani Justyna 

Dąbrowska, Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tym razem mam wątpliwość, czy my w ogóle nie 

wychodzimy przed szereg, bo po zapoznaniu się z protokołem zebrania sołeckiego, Sołectwa 

Czarnotki, tam w ogóle nie ma informacji o odwołaniu sołtysa, skąd my czerpiemy tą 

informację 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zostało przeprowadzone głosowanie 

nad odwołanie sołtysa 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Pani Przewodnicząca, Pani była na tym zebraniu 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie, ja nie byłam, niestety, dlatego, że 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, w protokole nie ma na ten temat mowy, o odwołaniu 

sołtysa 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  nie ma, aczkolwiek  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, nie tylko poszczególnych czynności, ale w ogóle 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, do protokołu zostały załączone karty  

do głosowania w sprawie odwołania sołtysa wsi Czarnotki 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, chyba, że tak  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, one tutaj stanowią załącznik całej 

dokumentacji razem z listą obecności i karty do głosowania w sprawie odwołania sołtysa wsi 

Czarnotki, czyli czynność została przeprowadzona  

Głosowano w sprawie: 

wstrzymania odwołania sołtysa przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Czarnotki zwołanego na 

dzień 8 września 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXIV/177/2020 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

9. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos w tym punkcie, Pan Grzegorz Grala członek Rady Sołeckiej Sołectwa Czarnotki 

członek Rady Sołeckiej Sołectwa Czarnotki Grzegorz Grala, dzień dobry Państwu, 

przygotowaliśmy pismo w związku z rewitalizacją świetlicy w Czarnotkach, chciałbym to 
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pismo odczytać i złożyć na Państwa ręce i też nie ukrywamy, że jako mieszkańcy i Rada 

Sołecka oczekujemy od Państwa tu jakiejś informacji, 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że sprawa jest dosyć pilna 

dlatego, że tak jak Pan Grala powiedział znaczna część środków w 2020 roku, funduszu 

sołeckiego, była przeznaczona miedzy innymi na projekt rewitalizacji tej świetlicy wiejskiej, 

koncepcja zakłada rozbudowę tej świetlicy i żeby przystąpić do prac projektowych, Projektant 

i Rada Sołecka musi wiedzieć czy Rada Gminy i pewnie Urząd Gminy wyrażają zgodę na 

zmianę czyli na rozbudowę tej świetlicy, koncepcja jest dołączona tak, że w poniedziałek 

będziemy mieli Komisję wspólną, tak Pani Sekretarz?, chyba tak i w poniedziałek zapoznali 

byśmy się, wszyscy członkowie Rady Gminy, z całą przedmiotową koncepcją, myślę, że 

poprosimy tutaj Panią Niemier, być może będzie już Komisarz, który również będzie miał 

głos w sprawach tej adaptacji 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, proszę Państwa, w związku z tym 

wnioskiem, który wpłynął tutaj do Rady chcę poinformować wnioskodawcę, że  

kompetentnym organem do gospodarowania mieniem komunalnym, a w tym przypadku taką 

mamy sytuacje, jest wyłącznie Wójt, w związku  z powyższym wyobrażam sobie to w ten 

sposób, że Rada Gminy przeanalizuje ten wniosek, ale, tak jak Pani Przewodniczącą tutaj 

wskazała, w momencie kiedy już będziemy mieli osobę desygnowaną na stanowisku Wójta 

przez Premiera Rady Ministrów  to ta osoba będzie podejmowała w sprawie wiążące decyzje, 

na pewno nie jest to, na pewno takim organem nie jest Rada 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ale Rada może się zapoznać z tym 

wnioskiem i wyrazić swoją tutaj wolę w tej sprawie, myślę, że obietnice spełnią się do                      

15 października, miejmy taką nadzieję, że pojawi się Komisarz, który już przejmuje 

obowiązki Wójta w tym zakresie i będzie można wiele spraw m.in. tą dalej przeprowadzić, 

tak, że Rada Gminy na pewno zapozna się z tym wnioskiem i z koncepcją w poniedziałek na 

wspólnej Komisji, a dalej będziemy czekać również na decyzje Wójta, tak żeby jak 

najwcześniej Państwu odpowiedzieć, czy ta dobudówka będzie możliwa, czy trzeba będzie  

zachować tą bryłę, która w tej chwili jest 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, kontynuując wypowiedź Pana Radcy żywię nadzieję, że 

albo Państwo wnioskodawcy, albo Rada Gminy Zaniemyśl zaopatrzy Urząd Gminy 

Zaniemyśl w stosowne dokumenty, tak żeby również urzędnicy jak i Komisarz mogli się 

zapoznać z dokumentacją, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, jak najbardziej Pani Sekretarz, myślę, 

że tutaj odpowiednie dyspozycje przekażę Pani Basi z obsługi biura Rady, żeby również cały 
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komplet, kserokopię wniosku i dokumentacji trafiły do Urzędu Gminy, czy jeszcze                             

w wolnych głosach i wnioskach pytania, jeżeli nie  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  ja mam pytania chyba tradycyjne na tych ostatnich 

naszych spotkaniach, co można załatwić kiedy czekamy na Komisarza i Wójta, a czego nie 

można, Pani Sekretarz, czy ma Pani wiedzę, czy udało przekazać się do organów 

opiniujących i uzgadniających projekty miejscowych planów, z którymi mieliśmy okazję 

zapoznać się już w lutym no i właśnie zeszło parę miesięcy i nie były jeszcze przekazane, ale 

może udało się w końcu w ostatnich dniach 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, jeżeli Pani pozwoli to takiej informacji udzieli jutro 

urzędnik 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ok, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, dziękuję, jeszcze raz zadam 

pytanie, czy w wolnych głosach i wnioskach mamy jeszcze kogoś chętnego, jeżeli nie to 

 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo serdecznie Państwu dziękuję                  

i zamykam XXIV sesję Rady Gminy Zaniemyśl 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Justyna Dąbrowska 

  

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


